HKIJS Media Notice
Message of Condolence from His Holiness Mar Awa III
29 November 2025
The Hong Kong Institute of Jingjiao Studies (HKIJS) has received a personal message of condolence from His Holiness Mar Awa III, Catholicos-Patriarch of the Assyrian Church of the East, regarding the tragic fire in Tai Po.
His Holiness expressed deep sorrow for the loss of life and assured us of his prayers for the injured, the missing, and all families affected.
“I wish to express my condolences and my prayers with everyone there. We will keep all of you in prayer. God bless.”
HKIJS is grateful for His Holiness’s pastoral support at this time of grief.

香港景教研究院 媒體通告
法主愛華三世就大埔火災向香港發出慰問
2025 年 11 月 29 日
東方亞述教會法主愛華三世（His Holiness Mar Awa III）就早前大埔嚴重火警向香港致以慰問，並囑託香港景教研究院代為轉達。
法主對是次災難深感悲痛，並為死難者、受傷者、失蹤者及其家屬懇切代禱。
「我向所有受難者和受影響的人表達哀悼，我們會在祈禱中記念你們。願天尊賜福。」
香港景教研究院對法主在這傷痛時刻所表達的關懷與牧養，致以衷心感謝。

